
Erhvervsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 108
Vil ministeren stadig påstå, at arbejdsfordelingsordningen virker efter hensigten og ram-
mer rigtigt, jf. at der er under 500 personer i hotel- og restaurationsbranchen, som har
gjort brug af den?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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